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Betreft  Raadpleging continueren verruiming terrassen  
 
Stichting Bewonersbelangen Binnenstad Deventer heeft  bij een deel van haar achterban de vraag 
uitgezet of de leden voor of tegen continuering van verruiming van terrassen zijn en waarom. 
  
De uitkomst daarvan is als volgt:  
 
Een meerderheid van de leden ondersteunt een tijdelijke verlenging van verruiming van terrassen, 
onder een aantal voorwaarden, waarbij dan ook echt gehandhaafd moet worden. 
 
250 personen zijn benaderd 
77 reacties (31%) zijn ontvangen 
49 (64%) daarvan is voor tijdelijke continuering  
 
De opmerkingen kort samengevat 

• Voorstanders van tijdelijke continuering geven aan dat het gezellig en levendig is en dat men 
de horeca wil ondersteunen.  

• Tegenstanders geven aan dat de binnenstad verrommelt, de kwaliteit van de openbare 
ruimte wordt aangetast en dat het ten koste gaat van het monumentale karakter van de 
pleinen. 

De voorstanders brengen vaak wel dezelfde punten van zorg als tegenstanders naar voren. In die zin 
worden deze zorgpunten dus breed gedeeld.  
    
Voorwaarden voor continuering van terrasverruiming zijn 

• Het moet weer een tijdelijke maatregel zijn (corona-gerelateerd), een gemeente brede 
permanente uitbreiding wordt door slechts door een zeer beperkt aantal personen 
ondersteund 

• Er moet gehandhaafd worden op o.m. verrommeling en ruimtebeslag; het mag niet leiden  
              tot meer stoelen dan in de ‘normale’ situatie. De sfeer in de overvolle stad zo wordt te veel   
              bepaald door toeristen 

• De terrassen moeten om 24.00 uur sluiten 

• Aandacht moet worden besteed aan hinder door parkeren van fietsen 
 
Breed uitgesproken wordt ook dat het gebruik van heaters absoluut niet meer past in de huidige 
situatie van noodzakelijke maatregelen in verband met de klimaatproblematiek. 
 
Wij willen graag betrokken worden in komende besprekingen over dit onderwerp. 


